
                                                         
 

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Αθήνα, 31/08/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Τουρισμού 

           2) Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

            

 

ΘΕΜΑ: «Ξενοδοχειακές εγκαταστάσεις της ανατολικής Αττικής   

παραμένουν αναξιοποίητες, παρά τις κυβερνητικές υποσχέσεις για την 

τουριστική ανάπτυξης» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Παρά τις κυβερνητικές υποσχέσεις για οικονομική ανάπτυξη, προσέλκυση 

επενδύσεων και δημιουργία εγκαταστάσεων που θα συμβάλλουν στην 

αύξηση των εσόδων από τον τουρισμό,  η Κυβέρνηση δεν έχει 

εκμεταλλευτεί καθόλου μεγάλες ανολοκλήρωτες κτιριακές εγκαταστάσεις 

που θα μπορούσαν να αποτελούν τεράστιες ξενοδοχειακές εγκαταστάσεις, 

με τεράστια οικονομικά οφέλη για το Δημόσιο και την τοπική κοινωνία. 

 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελούν οι  ξενοδοχειακές εγκαταστάσεις 

στην περιοχή της Αλθέας, στο ύψος της Αγίας Μαρίνας Αττικής, οι οποίες 

κατασκευάστηκαν κατά τη διάρκεια της δικτατορίας, χωρίς όμως να 

ολοκληρωθούν. 

 

 Υπενθυμίζεται δε,  ότι με τον αναγκαστικό νόμο 543/68,στα χρόνια της 

δικτατορίας, είχαν εγκριθεί ποικίλα δάνεια προς κατασκευή  

ξενοδοχειακών εγκαταστάσεων με σκοπό την αύξηση του τουρισμού. 

Ωστόσο, οι περισσότερες εξ αυτών μένουν ημιτελείς και παραμένουν 
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ανεκμετάλλευτες χωρίς να έχουν προσφέρουν οποιοδήποτε όφελος είτε 

στο Δημόσιο είτε στην τοπική κοινωνία.  

 

Παρά τα λοιπά θέματα, που αφορούν τι απέγιναν εν τέλει τα χρήματα των 

δανείων που το καθεστώς της δικτατορίας ενέκρινε, τέτοιες ξενοδοχειακές 

εγκαταστάσεις πρέπει να χρησιμοποιηθούν από την Κυβέρνηση με σκοπό 

να προσελκύσουν επενδυτές, οι οποίοι επιθυμούν ασκήσουν οικονομική 

δραστηριότητα στην Ελλάδα.  

 

Επανειλημμένως έχω τονίσει ότι η ανατολική Αττική, διαθέτοντας  

απαράμιλλη φυσική ομορφιά, δυο βασικούς λιμένες και το αεροδρόμιο 

των Αθηνών αποτελεί  περιοχή του λεκανοπεδίου με τεράστιες προοπτικές 

ανάπτυξης.  

 

Συνεπώς, η αξιοποίηση τέτοιου είδους εγκαταστάσεων, πέρα από τις 

θέσεις εργασίας που θα δημιουργούσε, θα πολλαπλασίαζε τον αριθμό των 

τουριστών, γεγονός το οποίο αναμφίβολα, θα προσέδιδε οικονομικά οφέλη 

στην τοπική κοινωνία αλλά  και στο Δημόσιο Ταμείο. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο  δεν έχουν αξιοποιηθεί οι άνω ημιτελείς 

ξενοδοχειακές εγκαταστάσεις στην παραλία της Αλθέας, αφού η 

Κυβέρνηση επιδιώκει την προσέλκυση επενδύσεων και την 

ανάπτυξη του τουρισμού; 

2) Πόσες είναι οι ανεκμετάλλευτες κτιριακές εγκαταστάσεις στην 

περιοχή του λεκανοπεδίου που είχαν κατασκευαστεί επί δικτατορίας 

και ουδέποτε αξιοποιήθηκαν; 

3) Προτίθεσθε μέσω ανακήρυξης διαγωνισμών να προσελκύσετε 

επενδυτές προς αξιοποίηση τέτοιου είδους εγκαταστάσεων; 

 

                                Ο ερωτών Βουλευτής 

   Αντώνιος Μυλωνάκης 

 

 




